

# 夹缝落朴防皱粘合NS-9502 自动转头侧缝压平机

产品名称	夹缝落朴防皱粘合NS-9502 自动转头侧缝压平机
公司名称	藝誠余氏發展有限公司
价格	.00/普通
规格参数	
公司地址	深圳广东省深圳市宝安区观澜街道大和路199号
联系电话	0755-28021503 13560700922

## 产品详情

NS-9502 自动转头侧缝压平机 适用于衬衫侧缝粘合压熨

采用PLC控制器控制及人性化触摸显示屏操作 采用垂直加压方式，压熨更平整，压力效率更大  
轻压、重压两种压熨方式供选择设定，可满足不同面料需求

上模加热采用六个独立数字式温度控制器控制，温度控制更精确 上加热板只有一套，下模有两套作业，  
可节省电力； 双下模旋转设计，极大地提高工作效率 下模气袋再配合硅胶条(耐高温、高压)，可彻底  
消除模与衬衫侧缝形状间的偏差，配合不同布料达到完美压熨效果

独立真空泵，有助衣物定位，冷却、定型效果佳 NS-9502 Automatic Rotation Side Seam Press Suitable for  
shirt side seam fusing and pressing Adopt PLC and user friendly touch screen for operation Vertical adding  
pressure mode for a more flat pressing effect and higher efficiency Combination of gently pressing and heavily  
pressing could meet requirements for different kinds of fabric Apply six independent digital thermostats for  
controlling the temperature of the upper mould very accurately Double lower buck , only one top buck with  
heater, can save power. Vertical pressing design, improve pressing efficiency. Combination of air bag of the  
lower mould and rubber strips (resistant to high temperature and high pressure ) will completely offset the shape  
tolerance between the mould and side seam. Furthermore, it can help different fabrics to achieve the best pressing  
effect Equipped with independent vacuuming system for fixing, cooling and shaping the garment

website : <http://www.ngaishing.com> E-mail : [info@ngaishing.com](mailto:info@ngaishing.com) Tel : 00852-27419981